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Уважаема госпожо Благова, 

 
   Много държа да изразя острия си протест срещу готвеното премахване на хартиените билети. 

Държа да ви уведомя,че нито аз нито болшинството от моите съседи имаме банкова карта и нямаме 
каквото и да било намерение да имаме накава за в бъдеще, поради изключително високите такси 

на различните банки за поддържане на влога. Някъде таксите са десет лева на месец,някъде 

петнайсет,някъде двайсет.Какъв е смисъла да иммаме банкова карта тогава? Защо искате да ни 
принудите буквално насила да ставаме клиенти на банките,нещо,което определено не 

желаем.Знаете например,че в Русия банка Тинкоф взима по осем процента месечно комисионна за 
държане пари на влог. Тоест само след 12-13 месеца парите напълно се стопяват заради такси и 

комисионни.И това е напълно документиран факт от всички средства за масова информация. Има 
ли някаква гаранция,че тази история няма да се повтори в България? Няма нали!!! Парите ни 

вместо за билети ще отидат за такси за банките,където са депозитите. Защо искате да ни 

принудите да пълним гушите на банкерите??????????? Тази няма да стане,бъдете спокойни,ако 
трябва ще ходим пеш,но няма да си хвърляме парите на вятъра. 

   Близо да нас човек никъде не може да си зареди карта за градския транспорт,така че 
единствената алтернатива за нас остават билетите. А вие искате да ги забраните! Защо така? Не 

знаете ли как са уредени тези неща на запад. Има повече от двайсет различни начина за плащане 

дебитна карта,кредитна карта,траспортна карта и така нататък,включително и  книжни 
билети.Всеки ползва този начин,който му е удобен.Всеки избира своя метод. И така трябва да бъде! 

А вие искате да усложните нещата. 

С уважение:Александрина Дочева 
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